
Az MRA Felügyelő Bizottság kommentárja a 2022. évi elnöki beszámolóhoz 

 

A Beszámolót és a gondosan elkészített számításokat áttanulmányozva, - dicsérendő megoldási 

lehetőségeket is felvet az elemzés. Jelenleg, az MRA tevékenysége a célfeladatok megoldására irányul; 

de sajnos a bevételek rendkívül korlátozottak. Ezért rövidtávon az látszik megoldásnak, hogy az MRE 

támogatásával kell a fedezetet biztosítani. Ez azonban, nem lehet végleges megoldás, hosszútávú 

megoldásként, javasolható az MRA és az MRE tartós kapcsolatának áttekintése - esetleg alapítványi 

ügyekben jártas társasági szakjogász bevonásával, amint azt Felügyelő Bizottság már korábban is 

javasolta. 

 

Dr. Barabás Klára, a Felügyelő Bizottság elnöke, 2022.09.09.  

 

 


